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Spørgsmål 

 

I forlængelse af svarene på SAU alm. del – spørgsmål 89-92 om de lækkede dokumenter 

fra myndighederne i Nordrhein-Westfalen bedes ministeren oplyse, om SKAT har mod-

taget de efterspurgte oplysninger fra de relevante myndigheder. I bekræftende fald bedes 

ministeren redegøre for, hvad sagerne omhandler, herunder hvor mange skattesager op-

lysninger forventes at medføre, hvor mange skatteydere, der er involveret i sagerne, om 

der er danske banker involveret og hvad det anslåede beløb for skatteunddragelsen udgør. 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”SKAT har ad to omgange modtaget oplysninger fra Nordrhein-Westfalen. Der er mod-

taget oplysninger om ca. 1.700 kontoforhold fra den udenlandske skattemyndighed. De 

fremsendte konti indeholder ikke tilstrækkelig identifikation på alle skatteydere. På nuvæ-

rende tidspunkt er der anmodet om yderligere oplysninger og identifikation ved en række 

udenlandske skattemyndigheder. De pågældende lande har svaret, at man gerne vil efter-

komme SKATs anmodning, men at der mangler yderligere informationer for at kunne 

besvare SKATs anmodning. SKAT arbejder på at få udarbejdet de informationer, som ef-

terspørges. 

 

I konkrete sager, hvor den pågældende skatteyder er identificeret, er sagerne ved at blive 

undersøgt.   

 

SKAT har ikke grundlag for at udtale sig om, hvor mange skattesager der forventes, hvor 

mange skatteydere der er involveret i sagerne, samt om der er danske banker involveret. 

Der kan derfor heller ikke gives et estimat på beløb, der ikke er beskattet korrekt.” 


